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            Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2022 
z XXXVIII Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 28 września 2022 roku 
 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Beczak Magdalena nieobecna 
 

2 Chyżyński 
 

Adam obecny 

3 Czaplicka 
 

Izabela obecna 

4 Grablewski 
 

Wiesław obecny 

5 Karpiński 
 

Józef obecny 

6 Krysik 
 

Dariusz obecny 

7 Lisowski 
 

Tomasz obecny 

8 Łosiewicz 
 

Jarosław obecny 

9 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

10 Perdian 
 

Andrzej obecny 

11 Przybyszewski 
 

Damian obecny 

12 Sienkiewicz 
 

Stanisław nieobecny 

13 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

14 Świtalski 
 

Robert obecny 

15 Wieczorek 
 

Adam obecny 

 
Obecni 13 
wszyscy 15 
procent 86,67 % 
Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 09:40) 

 
XXXVIII Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 1400 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 1550. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała otwarcia XXXVIII Sesji Rady Gminy Lubomino 
informując, że sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz. U. 2022 poz. 559 z późn.zm.) oraz § 40 ust.1 Statutu Gminy 
Lubomino stanowiącego załącznik do Uchwały nr XII/83/2019 Rady Gminy Lubomino z dnia 28 
listopada 2019 roku (Dz.Urz. Woj. Warm.-Maz., z 2020 r. poz.37). 
 
W oparciu o listę obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad. 
 
W imieniu własnym oraz radnych przywitała wszystkich gości, mieszkańców przed monitorami, 
sołtysów, kierowników jednostek, pracowników urzędu, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Pana 
Wójta oraz w imieniu własnym przywitała radnych. 
 
Kolejno przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2022. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Ełdyty Małe, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Lubomino. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz sposób 
obliczenia wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
oraz wysokość i warunki wypłacania nagród Wójta Gminy nauczycielom przedszkola i 
szkół prowadzonych przez Gminę Lubomino. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie 
Młodzieżowej Rady Gminy.  

8. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku. 
9. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
10. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad. 
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Radny Robert Świtalski zawnioskował, aby: 
1) pkt. 8 porządku obrad / informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku/ 

przenieść w miejsce pkt. 2 porządku obrad; 
2) pkt. 9 porządku obrad / informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym/ 

przenieść w miejsce pkt. 3 porządku obrad; 
3) pkt. 10 porządku obrad / wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i 

zapytania / przenieść w miejsce pkt. 3 porządku obrad.   
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poddała wnioski pod głosowanie. 
 
głosowanie Wniosek o przeniesienie pkt. 8 porządku obrad / informacja z wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2022 roku/ w miejsce pkt. 2 porządku obrad 
 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela PRZECIW 
4 GRABLEWSKI Wiesław PRZECIW 
5 KARPIŃSKI Józef PRZECIW 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz PRZECIW 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław PRZECIW 
10 PERDIAN Andrzej PRZECIW 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew PRZECIW 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
status ilość 
ZA 6 
PRZECIW 7 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 
wynik Wniosek nie przeszedł 
 
 
głosowanie Wniosek o przeniesienie pkt. 9 porządku obrad /informacja o działalności 

Wójta w okresie międzysesyjnym/ w miejsce pkt. 3 porządku obrad 
 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela PRZECIW 
4 GRABLEWSKI Wiesław PRZECIW 
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5 KARPIŃSKI Józef PRZECIW 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz PRZECIW 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław PRZECIW 
10 PERDIAN Andrzej PRZECIW 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew PRZECIW 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
status ilość 
ZA 5 
PRZECIW 7 
WSTRZYMAŁO SIĘ 1 
wynik Wniosek nie przeszedł 
 
 
głosowanie Wniosek o przeniesienie pkt. 10 porządku obrad / wolne wnioski, informacje 

i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania / w miejsce pkt. 3 porządku 
obrad 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela PRZECIW 
4 GRABLEWSKI Wiesław PRZECIW 
5 KARPIŃSKI Józef PRZECIW 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz PRZECIW 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław PRZECIW 
10 PERDIAN Andrzej PRZECIW 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew PRZECIW 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
status ilość 
ZA 5 
PRZECIW 7 
WSTRZYMAŁO SIĘ 1 
wynik Wniosek nie przeszedł 
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Wnioski nie zostały przyjęte i w związku z czym porządek obrad nie uległ zmianie.  
 
 
Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 09:40 – 15:25). 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że 21 września 2022 roku zostały gminie 
przekazane środki finansowe w wysokości prawie 1.200.000,00 zł z przeznaczeniem na wypłaty 
dodatków węglowych. Środki finansowe wpłynęły po wspólnym posiedzeniu komisji rady 
gminy i po przedłożeniu radnym projektu uchwały budżetowej.  Środki finansowe pochodzą z 
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w związku z czym trzeba je przyjmować uchwałą rady.  
W dniu dzisiejszym został przedłożony radnym nowy projekt uchwały w spawie zmiany WPF na 
lata 2022-2030 oraz w sprawie zmiany budżetu na rok 2022 z naniesioną autopoprawką o 
środki finansowe na wypłatę dodatków węglowych. Dodał, że aby nie zwoływać ponownie 
nadzwyczajnej sesji chciałby w dniu dzisiejszym w/w środki finansowe wprowadzać do budżetu 
co pozwoli w najbliższym czasie uruchomić wypłaty dodatków węglowych.  
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 5 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

Radny Dariusz Krysik  poinformował, że w przesłanym piśmie z Warmińsko-Mazurskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie, którego radni otrzymali kopie, mowa o przekazanych 
środkach finansowych w wysokości 253.114.186,85 zł.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska wyjaśniła, że jest to łączna kwota środków finansowych 
przekazana wszystkim gminom, które zgłosiły zapotrzebowanie. Gmina Lubomino dostała 
dokładnie 1.198.333,00 zł.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur dodał, że gmina na podstawie składanych wniosków o dodatek 
węglowy złożyła zapotrzebowanie na 1.500.000,00 zł, ale tak jak wynika z pisma otrzymana 
kwota stanowi 79,76% zgłoszonych potrzeb przez gminy do Wojewody. 
 
Radny Dariusz Krysik  powiedział, że jeśli przyznana kwota pokrywa 80% świadczeń to w jaki 
sposób będzie finansowane pozostałe 20%? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że wnioski realizowane są według kolejności 
zgłoszeń. Nie jest tak, że pierwsze wnioski wyczerpały całą pulę środków. Zapotrzebowanie 
złożono na wszystkich, którzy złożyli wnioski i mieli szansę dostać dodatek węglowy. Poprawka 
ustawy wyeliminowała kilka osób. W październiku będzie można składać kolejne 
zapotrzebowanie na środki finansowe.   
 
Radny Adam Wieczorek zapytał, czy kwota 253.114.186,85 zł jest przyznana na wszystkie 
gminy z województwa warmińsko-mazurskiego.  
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Skarbnik Gminy Wiesława Nikorowska odpowiedziała, że jest to kwota przyznana wszystkim 
gminom oraz miastom z województwa warmińsko-mazurskiego. 
 
Nie było więcej pytań w związku z czym Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosownie.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 13 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/245/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2022-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
 
 
 
 



str. 7 
 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2022. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 15:25 – 17:40). 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że podobnie jak przy poprzedniej uchwale do budżetu 
dodatkowo wprowadzane zostały środki finansowe na wypłatę dodatków węglowych jako 
dofinansowanie z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. Poprzednie zapisy projektu uchwały 
pozostały bez zmian. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
procedując projekt uchwały przed autopoprawką zaopiniowała go pozytywnie przy 5 głosach 
„za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

 
Następnie w związku z brakiem pytań poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Lubomino na rok 2022. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 13 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/246/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy w trybie bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej 
w obrębie Ełdyty Małe, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 17:40 – 24:15). 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów  
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie – 6 głosów „za”  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że firma telefonii komórkowej zwróciła się z prośbą o 
możliwość dzierżawy część działki, o pow.  100 m2 w obrębie Ełdyty Małe tj. w okolicach boiska 
sportowego. Inwestycja jest dziesięciotysięczna dlatego firma chciałaby, aby wieża stała na 
działce dłużej niż trzy lata. Ponadto chcą płacić 10.000,00 zł czynszu rocznie. Chcąc zawrzeć 
umowę dzierżawy na czas dłuższy niż 3 lata, wymagana jest zgoda rada gminy.  
 
Radny Adam Chyżyński zapytał, czy można zorganizować referendum mieszkańców, aby mogli 
wypowiedzieć się na ten temat? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że są to dwie różne rzeczy. Wydzierżawienie działki to 
jedno. Firma musi jeszcze uzyskać wszystkie pozwolenia na wybudowanie wieży. Na pewno 
sąsiedzi będą stroną. Mieszkańcy mają prawo zatrzymać budowę. Nikt nie postawi wieży bez 
pozwolenia na budowę, natomiast pozwolenie na budowę jest związane z tym, że wszystkie 
zainteresowane strony biorą w nim udział.  Uchwała nie przesądza jeszcze o postawieniu wieży.  
 
Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem, jak Pan Wójt planuje rozplanować środki 
finansowe pozyskane od firmy z opłat za czynsz? Czy środki zostaną w sołectwie? Jest to 
zasadne, zwłaszcza, kiedy nie ma funduszu sołeckiego. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie odpowie na pytanie, czy 
środki zostaną w sołectwie. Na pewno jakieś środki finansowe będą również przeznaczone na 
sołectwo Ełdyty Wielkie, ponieważ nie wyobraża sobie, aby dzieląc budżet wyłączyć 
jakąkolwiek miejscowość ze wszystkich danin, które są zebrane. Mamy od 4 do 5 milionów 
własnych dochodów, a budżet około 30 milionów. Wszystko zależy od tego jakie będą 
subwencje i dotacje, żeby określić na ile nas stać, co można zrobić i czy będzie nas stać, aby 
cokolwiek więcej zrobić niż tylko spłaty i utrzymanie tego, co mamy. Na dzień dzisiejszy jest za 
dużo niewiadomych, aby powiedzieć, że te 10.000,00 zł zostanie przeznaczone na sołectwo 
Ełdyty Wielkie. Na pewno trzeba będzie utrzymać świetlice, zrobić inwestycję związaną z 
chodnikiem i placem w Ełdytach Wielkich oraz zmienić oświetlenie uliczne na bardziej 
oszczędne. To są rzeczy, które chciałby, aby zostały zrobione. Natomiast nie wie, czy będzie 
gminę na to stać, choćby z tytułu wzrostu najniższego wynagrodzenia praktycznie o 600,00 zł, 
co na budżet gminy przekłada się w granicach od 400.000,00 zł do 500.000,00 zł więcej rocznie. 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
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Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 
Ełdyty Małe, gmina Lubomino, na okres powyżej trzech lat. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 11 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/247/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Ełdyty Małe, gmina 
Lubomino, na okres powyżej trzech lat 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 24:15 – 27:5). 
 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Kultury, Oświaty i 
Promocji Gminy  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur zabierając głos powiedział, że zmiany, które weszły od września 
2022 roku wprowadziły nowych specjalistów takich jak pedagog specjalny, którego w 
regulaminie do tej pory nie było. Trzeba było również ujednolicić etaty łączone w obrębie dzieci  
6 letnich i grup młodszych. W projekcie uchwały określono, że jeśli nauczyciel przedszkola ma 
grupę pięciolatków i sześciolatków, to jego obowiązkowy tygodniowy wymiar zajęć wyniesie 
23 godziny. Jeżeli będzie zatrudniony pedagog specjalny, to jego wymiar etatu będzie wynosił 
22 godziny, jak wszystkich pozostałych nauczycieli z pomocy psychologiczno - pedagogicznej.  
 
Nie było pytań do projektu uchwały.  
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy 
Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 13 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
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10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/248/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Lubomino 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz sposób obliczenia 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i 
warunki wypłacania nagród Wójta Gminy nauczycielom przedszkola i szkół prowadzonych 
przez Gminę Lubomino. 
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 27:05 –32:00). 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Kultury, Oświaty i 
Promocji Gminy  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że jest to kolejna zmiana wprowadzona od 
września bieżącego roku. Do końca sierpnia obowiązywały takie stopnie awansu jak stażysta i 
kontraktowy. Od 1 września obowiązuje tylko nauczyciel mianowany i dyplomowany. Ponadto 
wprowadzono nauczyciela początkującego, dla którego można dać od momentu uzyskania 
awansu zawodowego, dodatek motywacyjny do 20% wynagrodzenia zasadniczego. Dodatek za 
pełnienie funkcji opiekuna stażu lub mentora wynosi od 1% do 3% stawki bazowej. 
 
Radny Adam Wieczorek zawrócił się z pytaniem, czy zmieniły się stawki procentowe? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie. Zmieniła się jedynie nazwa z opiekuna stażu 
na mentora.  
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz sposób 
obliczenia wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 
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wypłacania nagród Wójta Gminy nauczycielom przedszkola i 
szkół prowadzonych przez Gminę Lubomino. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 13 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian ZA 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert ZA 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/249/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 
i za warunki pracy oraz sposób obliczenia wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród Wójta Gminy 
nauczycielom przedszkola i szkół prowadzonych przez Gminę Lubomino. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie 
Młodzieżowej Rady Gminy.  
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 32:00 – 44:50). 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  
zaopiniowała projektu uchwały pozytywnie jednogłośnie – 3 głosy „za”. 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zdzisław Naguszewski odczytał petycję, 
która wpłynęła do Rady Gminy Lubomino w dniu 1 sierpnia 2022 roku. Kolejno przedstawił 
uzasadnienie sposobu rozpatrzenia petycji stanowiące załącznik do projektu uchwały. 
 
Radny Robert Świtalski zapytał jaka była podstawa, aby zwołać specjalne posiedzenie komisji, 
dzień czy dwa przed wspólnym posiedzeniem komisji, na którym Komisja Skarg Wniosków i 
Petycji mogła sprawę omówić nie narażając gminy na dodatkowe wydatkowanie środków na 
diety? 
 
Radca Prawny Kamila Warcaba zabierając głos powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jest wyspecjalizowaną komisją rady gminy, która 
zajmuje się tego typu sprawami. Wypracowuje stanowisko co do wnoszonych skarg, wniosków 
i petycji, a następnie przedstawia pod obrady rady gminy propozycję ich rozpatrzenia. Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji obraduje zawsze odrębnie od innych komisji.  
 
Radny Robert Świtalski stwierdził, że po zakończeniu wspólnego posiedzenia komisji tego 
samego dnia Komisja Skarg, Wniosków i Petycji mogła zostać chwilę dłużej i w tych samych 
środkach pieniężnych podjąć decyzje albo tej decyzji w ogóle nie podejmować, ponieważ 
można było to również przedstawić dopiero na dzisiejszej sesji.  
 
W związku z brakiem merytorycznych pytań do projektu uchwały Przewodnicząca Rady 
Izabela Czaplicka postanowiła przejść do głosowania nad projektem uchwały.  
 
Radny Adam Wieczorek zapytał, nad czym będzie odbywało się głosowanie? 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że głosowanie odbędzie się nad 
projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 
Dodała, że wszyscy radni otrzymali odpowiednio wcześniej materiały i rozumie, że każdy zdążył 
się z nimi zapoznać.  
 
Radny Adam Chyżyński zapytał, czy jak będą głosować „za” przyjęciem uchwały to znaczy, że 
zgadzają się na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy? 
 
Radca Prawny Kamila Warcaba powiedziała, że z treści uchwały wynika, iż komisja proponuje, 
aby uznać petycję za niezasadną. Jeśli radni będą głosować „za” przyjęciem uchwały to uznają, 
że petycja nie ma podstaw, jest nie zasadna. 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o 

utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
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Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 11 uprawnionych 13 
PRZECIW 0 oddanych głosów 13 
WSTRZYMAŁO SIĘ 2 nieoddanych głosów 0 

Wyniki imienne 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 BECZAK Magdalena - 
2 CHYŻYŃSKI Adam ZA 
3 CZAPLICKA Izabela ZA 
4 GRABLEWSKI Wiesław ZA 
5 KARPIŃSKI Józef ZA 
6 KRYSIK Dariusz ZA 
7 LISOWSKI Tomasz ZA 
8 ŁOSIEWICZ Jarosław ZA 
9 NAGUSZEWSKI Zdzisław ZA 
10 PERDIAN Andrzej ZA 
11 PRZYBYSZEWSKI Damian WSTRZYMAŁ SIĘ 
12 SIENKIEWICZ Stanisław - 
13 STAŃCZYK Zbigniew ZA 
14 ŚWITALSKI Robert WSTRZMAŁ SIĘ 
15 WIECZOREK Adam ZA 
 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwałę NR XXXVIII/250/2022 z dnia 28 września 2022 roku 
w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy.  
 
 
Ad.8. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 roku. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 44:50 –51:00). 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że informacja została przedstawiona 
na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Kolejno odczytała Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-396/22 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 8 września 202 roku 
w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Lubomino informacji o przebiegu 
wykonania budżet za pierwsze półrocze 2022 roku. 
 
Dodała, że ze strony radnych na posiedzeniu komisji stałych nie było pytań do informacji w 
związku z czym postanawia przejść do kolejnego punktu porządku obrad.  
 
Następnie przerwała wypowiedź Radnemu Robertowi Świtalskiemu, który bez jej zgody  
zabrał głos mówiąc, że informacja, to nie sprawozdanie i  rada nie jest zobowiązana 
przyjmować jej poprzez głosowanie, w związku z czym przechodzi do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
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Ad.9. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 51:00 – 1:09:10). 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że radni otrzymali informację dwa dni przed sesją. 
Ponadto informacja została zamieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej, w związku 
z czym poprosił o zadawanie pytań bez jej odczytywania. 
 
Radny Adam Wieczorek odnośnie pkt. 23 informacji zwrócił się z pytaniem, czy wizyta 
delegacji z partnerskiej Gminy Vrees miała tylko kurtuazyjny charakter, czy miała jakiś cel, 
zadania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że planowaliśmy w tym roku jechać do Vrees. 
Złożyliśmy wniosek do Fundacji Polsko – Niemieckiej o dofinansowanie wyjazdu, ale nie 
zostaliśmy uwzględnieni, a środki finansowe gminy na współpracę zagraniczną były zbyt niskie 
w związku z czym zrezygnowaliśmy z wyjazdu. Tuż przed wakacjami otrzymałem propozycję 
Burmistrza Vrees Heriberta Kleene, że będą chcieli przyjechać do nas albo pod koniec sierpnia 
albo na początku września. Głównym celem ich pobytu było wznowienie pracy i wyjazdów 
młodzieży w ramach wymiany. Delegacja była ośmioosobowa, dlatego zdecydowałem, że 
jesteśmy w stanie ich przyjąć. Oprócz udziału w Dożynkach Powiatowych, odbyła się wizyta w 
placówkach oświatowych i Środowiskowym Domu Samopomocy w Wolnicy.  W przyszłym 
roku, jak się uda zdobyć środki finansowe, pojedziemy z wizytą do nich. Szkoły też zaczną swoją 
współpracę, ponieważ już takie kontakty zostały nawiązane.  
 
Radny Adam Wieczorek odnośnie pkt. 30 informacji zapytał o spotkanie z pracownikiem 
Starostwa Powiatowego w Elblągu w sprawie publicznego transportu zbiorowego? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że szukaliśmy osoby merytorycznej, która pomoże nam 
w kwestii dofinansowania transportu publicznego z Urzędu Wojewódzkiego. Szukaliśmy 
pomocy u osoby, która taki transport rozlicza. Była to Pani Naczelnik Wydziału Transportu w 
Elblągu, która rozlicza ponad 40 takich tras. Przećwiczyła nas, sprawdziła nasze wnioski i na tyle 
wyuczyła, że błędu, uważam nie popełnimy.  
 
Radny Robert Świtalski zabierając głos powiedział , że jak zwykle informacja jest powalająca. 
11 dni zamieszczone w 31 punktach, to wypada mniej więcej po trzy i pół dnia. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poprosiła radnego o pytania do informacji.  
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że jest to dyskusja. Jeśli przewodnicząca dała jemu, głos to 
prosi, aby go nie odbierała i nie przerywała wypowiedzi. 
 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że ma prawo zabierać głos na sesji w 
każdej chwili. Poprosiła, aby radny zabierając głos zadawał pytania do informacji. Radny nie 
dostosował się, więc poprosiła o zaprotokołowanie, że Radny Robert Świtalski przeszkadza w 
prowadzeniu obrad, co zostało, zaprotokołowane. Ponownie poprosiła radnego o 
merytoryczne pytania do informacji.  
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Radny Robert Świtalski odnośnie pkt.1 informacji zapytał, w jakim temacie odbyło się 
Zgromadzenie Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich, w którym Pan Wójt uczestniczył?  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jak dobrze pamięta było to przyjęcie 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok poprzedni.  
 
Radny Robert Świtalski odnośnie pkt.2 informacji tj. spotkania z brokerem ubezpieczeniowym 
w sprawie mienia gminnego, zapytał czy gmina zmienia ubezpieczyciela? Jaki jest efekt tego 
spotkania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że broker przygotowując przetarg przedstawia 
wszystkie możliwości rozszerzeń danych ubezpieczeń. Analizowany jest majątek gminy, środki 
finansowe i możliwości nadzwyczajnych wypadków. Są tak zwane klauzule, które nie są 
wiadome dla normalnego śmiertelnika. Osoby, które się tym zajmują wiedzą, w jaki sposób 
można wykorzystać daną składkę tak, aby była dla klienta najbardziej korzystna. Broker 
przygotowując kolejne zapytania o ceny rozmawia z nami. Przed przygotowaniem przetargu 
rozważany był praktycznie każdy punkt ubezpieczenia gminy oraz jednostek organizacyjnych.  
 
Radny Robert Świtalski odnośnie pkt.3 informacji, zapytał czego dotyczyło spotkanie  Zarządu 
Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych ? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że dotyczyło spraw Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że rozumie, iż dzień później spotkanie dotyczyło spraw 
Zgromadzenia Związku Gmin „EKOWOD” i nie będziemy nic na ten temat wiedzieć. Zapytał, po 
co więc Pan Wójt pisze to w informacji o swojej działalności, skoro nie chce się dzielić tą 
informacją z radnymi? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że obok radnego siedzi przedstawiciel rady, który 
również bierze udział w Zgromadzeniach Związku i można go zapytać. W naszym statucie jest 
zapisane, że przedstawiciele rady w związkach międzygminnych przedstawiają na sesji 
informację z posiedzeń, w których brali udział. Poprosił wiec, aby stosować statut i zapytać 
osobę, która jest kompetentna. 
 
Radny Robert Świtalski odnośnie pkt.9 informacji w sprawie spotkania ze Starostą Powiatu 
Lidzbarskiego w sprawie przejęcia drogi powiatowej Biała Wola – Świekity,  zapytał jaki jest 
efekt tego spotkania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że pozytywny. Dodał, że gdyby radny przeczytał całą 
informację wiedziałby, że został podpisany akt notarialny i droga została przejęta. Radny teraz 
dopiero czyta informacje i zadaje pytania w związku z czym na resztę jego pytań odpowie na 
piśmie.  
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że kilkakrotnie Pan Wójt w informacji zaznacza, że brał 
udział w radzie budowy inwestycji ,,Modernizacja energetyczna budynków użyteczności 
publicznej w Gminie Lubomino", zapytał na jakim etapie jest projekt w tej chwili? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że informacji w tej sprawie udzielał już na 
komisjach. 
 
Radny Robert Świtalski zapytał, które budynki gminne zostały już podłączone do ogrzewania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że również informował o tym na komisjach, że jeszcze 
Szkoła Podstawowa w Wilczkowie nie została podłączona do ogrzewani,a o czym radny 
doskonale wie.  
 
Radny Robert Świtalski zapytał, kiedy w takim razie będzie podłączona Szkoła Podstawowa w 
Wilczkowie? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że datę podłączenia jaką dziś podano to najbliższy 
wtorek. 
 
Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem, czy Pan Wójt wie jaka jest temperatura w Szkole 
Podstawowej w Wilczkowie? Dlaczego została ona podłączona na samym końcu do systemu? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że dlatego, iż w Szkole Podstawowej w Wilczkowie 
było najwięcej pracy ze wszystkich obiektów. W związku z tym, że najpierw trzeba było 
wykonać jedną rzecz, później drugą tak wyszło, że podłączenie akurat samych pieców jest na 
końcu. Tak wynika to z harmonogramu prac. W Szkole w Wilczkowie w jako jednej z pierwszych 
została zrobiona cała wewnętrzna instalacja, wszystkie podłączenia sali gimnastycznej i 
budynków szkoły, brakuje tylko podłączenia pieców, które musiały zostać wykonane na końcu. 
Do wtorku powinno być puszczone ciepło.  
 
Radny Robert Świtalski zapytał, czy Pan Wójt wie, jaka jest temperatura w szkole w tej chwili? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że inwestycja trwa do pierwszego października włącznie. 
Drugiego października na pewno będzie interweniował. Do tego czasu nie ma podstaw, żeby 
cokolwiek zrobić.  
 
Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem, czy Pan Wójt nie uznał za stosowne, żeby 
zamiast urzędu najpierw ogrzać szkołę, gdzie uczniowie i nauczyciele chorują ze względu na 
tak niską temperaturę? Dodał, że rozumie iż Pan Wójt robi to z miłości do uczniów, nauczycieli 
i miejscowości Wilczkowo. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że uznał za stosowne i mówił, że życzyłby sobie, aby 
od 5 września wszystkie placówki były podłączone, ale „głowy” za wykonawcę dać nie może.  
 
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że  w informacji Pan Wójt pisze o tym, że brał udział w 
Dożynkach Powiatowo-Gminny w Pilniku, czy w związku z tym wie, kto otrzymał najwięcej 
nagród na tej imprezie? Rozumie, że Pan Wójt był trzeźwy i chodził tam w pełni sprawny. 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur zwracając się do Przewodniczącej Rady powiedział, że już mówił 
radnemu o tym, iż na resztę pytań odpowie na piśmie. Następnie powiedział Radnemu 
Robertowi Świtalskiemu, że kończy z nim rozmowę i nie pozwoli na to, by go obrażał na sesji.    
 
Radny Robert Świtalski poinformował, że nie obraża Pana Wójta tylko pyta, ale Pan Wójt nic 
się nie odzywa. Pan Wójt wie doskonale, że najwięcej nagród otrzymało Wilczkowo. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zabierając głos powiedziała, że nie widziała Radnego 
Roberta Świtalskiego i praktycznie nikogo z radnych poza Radnym Dariuszem Krysikiem, który 
brał udział w tych dożynkach.     
 
Radny Robert Świtalski odnośnie spotkania delegacji z partnerskiej gminy Vrees z 
przedstawicielami Rady Gminy oraz kierownikami jednostek organizacyjnych, zapytał co to za 
przedstawiciele gminy i kto ich wybrał do przedstawiania się jako przedstawicieli gminy? Jakim 
sposobem te osoby były wybrane.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że osobiście wybrał te osoby. 
 
Radny Robert Świtalski zapytał, jakie Pan Wójt ma prawo do wybierania przedstawicieli rady 
gminy. Kim Pan Wójt jest, przewodniczącym rady? Rozumie, że Pan Wójt czuje się dobrze w roli 
Przewodniczącego Rady Gminy, bo taką sytuację wytworzył, więc mamy taką sytuacje jaką 
mamy. Czy Pan Wójt, jako Przewodniczący Rady Gminy i jako Wójt ma prawo do tego, żeby 
wskazywać albo wybierać uczestników spotkania? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tak ponieważ to on wydawał kolację na 
okoliczność spotkania z Gminą Vrees i jako gospodarz pozwolił sobie zaprosić przedstawicieli 
rady. Zapytał, czy jak radny robi przyjęcie, to pyta sąsiada, kogo ma zaprosić na to przyjęcie? 
 
Radny Robert Świtalski odpowiedział, że nie, tylko robiąc przyjęcie płaci za nie z własnej 
kieszeni. Natomiast za przyjęcie, które Pan Wójt urządził zapłacona ze środków gminy. W 
związku z tym Pan Wójt nie ma żadnych praw do tego, aby sobie wybierać przedstawicieli 
gminy, albo radni są zapraszani albo nie są zapraszani. Ładnie jest napisane „gościłem delegację 
z partnerskiej Gminy Vrees”, jak się kogoś gości, to się za tych gości płaci z własnej kieszeni.  
 
Radny Adam Wieczorek zabierając głos powiedział, że przejmując drogę Biała Wola – Świękity 
odciążyliśmy powiat. Czy w związku z tym ugraliśmy coś na tym? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jeszcze nic, ale spróbujemy po przetargu. 
Zobaczymy jak wypadnie przetarg i ile będziemy musieli dopłacić własnych środków 
finansowych. Wówczas będziemy mogli wystąpić o jakiekolwiek dofinansowania z tego tytułu. 
Na dzień dzisiejszy trudno jest rozmawiać o kosztach. Na dzień dzisiejszy, z tego co wie, Pan 
Starosta wystąpił o następny odcinek drogi na naszą gminę i obawia się, aby w drugą stronę 
nie było, że to my będziemy musieli dopłacać.  
 
Radny Adam Wieczorek zapytał, który to odcinek? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że chyba Gronowo- Różyn.  
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Radny Adam Wieczorek stwierdził, że to mały odcinek. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że odcinek ma 2 km, wiec to wydatek 2.000.000,00 zł, 
a to prawie 3.000.000,00 zł. 
 
 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusje w w/w punkcie 
przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad.  
 
 
 
Ad.10. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:09:10 – 1:50:00). 
 
 
Na wstępie głos zabrała Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka gratulując Sołectwu 
Wilczkowo za podjęcie wyzwania w organizacji grupy osób, która pojechała na dożynki 
powiatowe. Radnych, których nie było poinformowała, że Wilczkowo  zdobyło II miejsce za 
wieniec dożynkowy, nagrodę dodatkową od Izb Rolniczych i nagrodę publiczności za ten 
wieniec oraz I miejsce za stoisko dożynkowe.  
Pogratulowała również organizacji X Jubileuszowego Wojewódzkiego Kabaretonu 
Środowiskowych Domów Samopomocy Województwa Warmińsko-Mazurskiego „Jesteśmy 
tacy sami jak Wy…”. Cieszy się, że Pani Kierownik po raz X podjęła się tego zadania i myśli, że 
będzie je kontynuować .  
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, co dalej można zrobić w związku z brakiem ofert na wykonanie 
chodnika oraz placu wiejskiego z kostki typu polbruk? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że oferta była, ale za duża o jakieś 15.000,00 zł.  
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że w informacji jest napisane „nie wpłynęła żadna oferta”. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że może był to już drugi rozpisany przetarg. Oferta 
wpłynęła za duża, więc przetarg zostanie unieważniony i rozpisany ponownie. Oferta była w 
granicach 43.000,00 zł – 45.000,00 zł.  
 
Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem, jaki będzie termin wykonania, jeśli ktoś złoży teraz 
ofertę? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że termin wykonania musi być realny, tj. 
przynajmniej do końca listopada.  
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, kiedy planowana jest inwestycja na drodze Biała Wola łącznie z 
przyłączeniem miejscowości do oczyszczalni ścieków w Ełdytach Wielkich? 
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Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że gmina nie otrzymała dofinansowania na 
kanalizację. Czekamy, aż coś zostanie ponownie uruchomione, ponieważ oprócz kanalizacji 
chciał jeszcze połączyć wodę między Świękitami a Ełdytami Wielkimi. Przy dofinansowaniu 
punktowane były obszary chronionego krajobrazu i wszystkie powiaty, które miały ich dużo 
dostały z góry 6 punktów. Nasza gmina odpadła. Dokumentacja na kanalizację jest już po 
opiniach i w ciągu dwóch, trzech tygodni powinno być pozwolenie na budowę i można byłoby 
przystąpić ewentualnie do budowy.  
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że rozumie, iż w takim razie nie ruszy również remont drogi 
w Białej Woli. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur wyjaśnił, że remont drogi ruszy dlatego, że między Białą Wolą a 
Świękitami jest szutr. Jak umieścimy urządzenia w swoim pasie drogi nie płacąc za to nikomu 
to i tak jest sukces. Kanalizacje i tak musimy zrobić, ponieważ środki finansowe w wysokości 
900.000,00 zł trzeba zainwestować w kanalizację. Środki były po to dane, aby w ciągu 3 lat 
przeznaczyć je na kanalizację.    
 
Radny Adam Wieczorek powiedział, że chodzi o to, aby późnij nie psuć drogi. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że będzie tam jeden odcinek, który ma nie całe 4 
metry i będzie trudny, ale myśli, że będzie można go zrobić przyciskiem. Droga ma niby 6 
metrów. Po odtworzeniu granic w niektórych miejscach ma 4,20 m. 
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, czy w związku z tym zapowiada się, że w pierwszej kolejności 
zostanie wyremontowana droga, a później kanalizacja? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że może tak być. Chodziło o to, aby nie ponosić co 
roku opłat za umieszczenie urządzeń w pasie drogi. Dodał, że w dniu dzisiejszym został 
rozpisany przetarg na modernizację nawierzchni dróg kategorii gminnej w Gminie Lubomino 
w miejscowościach: Wójtowo - Biała Wola – Świękity. Jeśli wpłynął oferty to do końca lipca 
powinna być zakończona inwestycja.  
 

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze planowane jakieś inwestycje na 
drogach? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że z naszej strony nie, ponieważ nie dostaliśmy 
dofinansowania do inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład, na które gmina składała 
wnioski. Na 116 samorządów 22 gminy nie otrzymały w ogóle dofinansowania,  w tym nasza, 
a 24 gminy dostały podwójnie.   

 

Radny Dariusz Krysik zapytał, czy powiat otrzymał dofinansowanie? Czy zamierza z własnych 
środków inwestować w naszej gminie.   

Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że powiat również nie otrzymał dofinansowania. 
Ponadto, jeśli ktoś może dostać dofinansowanie, to nie inwestuje własnych środków, 
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szczególnie w takim kryzysie jak teraz.  Kredyty, tak jak nasze, zdrożały siedmiokrotnie, 
ośmiokrotnie. Każdy w tej chwili spłaca odsetki, które wzrosły, żeby nie zostać zlicytowanym.  

Jeśli chodzi o drogi gminne, gdzie nie ma jeszcze asfaltu, to jeśli będzie taka możliwość wnioski 
na pewno będą składane w taki sposób, jak były wcześniej tj. na drogę Piotrowo - Wilczkowo, 
Rogiedle-Samborek. Wnioski będziemy powtarzać. Natomiast jeśli nic się nie zmieni, jeśli 
chodzi o rozdział środków, to może na jednej inwestycji zostaniemy.  

Radny Dariusz Krysik zwrócił się z pytaniem, kto rozdziela środki finansowe? 

Sekretarz Gminy Joanna Karpińska – Koźlik poinformowała, że wnioski są oceniane przez 
komisję powołaną przez Pana Premiera. 

Radny Adam Wieczorek zapytał, czy hydrofornia w m. Rogiedle została już uruchomiona? 

Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że jeszcze nie. 7 października będzie robiony 
przegląd gwarancyjny dlatego, że cały czas praktycznie wychodzi w wynikach bakteria E. coli. 
Hydrofornia jest uruchomiona, ale nie odpowiada warunkom sanitarnym. Bakteria występuje 
gdzieś w ujęciu i prawdopodobnie w tym, które było nieczynne przez 15 lat. Chlorowanie i 
badania odbywały się parę razy. Póki co w dalszym ciągu opłaty będzie ponosił wykonawca.  

Radny Adam Wieczorek jeśli chodzi o wycinkę prowadzoną przy drogach powiatowych, 
aktualnie trwa przy drodze na Bieniewo, zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość, aby później 
zaczęli wycinkę krętego odcinka drogi Świękity?  

Wójt Gminy Andrzej Mazur  powiedział, że Przewodnicząca Rady  zaprosiła Pana Starostę na 
sesję, ale był bardzo zajęty i nie mógł przyjechać. Poprosiła więc, aby wyznaczył dogodny dla 
siebie termin w październiku. Chcielibyśmy, aby powiedział nam o swoich planach i zamiarach. 
Wie, że droga na odcinku Wapnik- Świękity jest zarośnięta. Wie również, że droga w Rogiedlach 
także zarasta, ale powiat wycina bardzo powoli i dokładnie pobocza przy drodze Wolnica – 
Lubomino.  Nie może więc powiedzieć, że nic nie robią. 

Radny Robert Świtalski stwierdził, że droga Wolnica – Lubomino jest dość często karczowana, 
natomiast odcinek drogi od Wapnika do drogi wojewódzkiej jest bardzo mocno zaniedbany. 
Wnioskowano o to już wiosną i od wiosny nic się tam nie wydarzyło.  

Dodał, że w informacji o swojej działalności Pan Wójt pisze, że 1 września brał udział w 
uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego, a więc wie o tym, że rok szkolny rozpoczyna się 1 
września. Następnie odczytał pismo, które wystosował do Pana Wójta w dniu 5 września z 
prośbą o niezwłoczne zadbanie o czystość przestanków autobusowych w gminie Lubomino. 
Szyby i ławki są brudne, a obok poniewierają się śmieci.    

W odpowiedzi radny został poinformowany, że w dniach 30 i 31 sierpnia pracownicy Urzędu 
Gminy w Lubominie wykonali prace porządkowe na i wokół przystanków autobusowych 
polegające na wykoszeniu trawy i chwastów oraz zebraniu nieczystości znajdujących się w 
obrębie tych obiektów. W okresie wakacyjnym w części przystanków wykonano konserwację 
ławeczek. Mając na uwadze, że większość przystanków znajduje się przy drogach o nawierzchni 
gruntowej codzienny ruch pojazdów mechanicznych powoduje ciągle zakurzenie. Mycie szyb 
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odbędzie się w okresie jesiennym. Następny przegląd stanu przystanków odbędzie się na 
przełomie września i października i ewentualne usterki zostaną niebawem usunięte.   

 
Dodał, że właśnie mamy przełom września i października w związku z czym zapytał, czy coś się 
wydarzyło na przystankach? 
 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur  odpowiedział, że jeszcze mamy wrzesień. W październiku 
odpowie. Jeśli radny stwierdza, że zaraz po rozpoczęciu roku szkolnego przy przystankach jest 
brudno, to świadczy tylko o korzystających z tych przystanków. Sam osobiście polecił, aby 
przystanki przed 1 września były posprzątane.  
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że przystanek w Ełdytach Małych sam osobiście 
wielokrotnie sprząta. Przed rozpoczęciem roku szkolnego zostało wykoszone, ale śmieci nie 
zostały pozbierane. 1 września zanim dzieci zaczęły korzystać z przystanków te śmieci widział. 
Myślał, że to kwestia małej ilości ludzi  i te przystanki za chwilę zostaną uprzątnięte dlatego 5 
września wysłał pismo do Pana Wójta. Dodał, że przełom września i października to końcówka 
września i początek października, dlatego trzyma Pana Wójta za słowo, że te szyby zostaną 
umyte. 
Następnie poinformował, że wystosował do Pana Wójta również pismo z prośbą o informację 
jakie działania zostały podjęte w związku z dewastacją wiaty na przystanku autobusowym w 
miejscowości Zajączki. Okazuje się, że działania właściwie nie zostały podjęte. Zapytał, czy nie 
można ustalić sprawcy tego zdarzenia? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur  wyjaśnił, że od ustalania sprawców jest policja i skoro napisała do 
nas, że sprawca nie został ustalony, to gmina żadnego już dochodzenia robić nie może. Szyby 
już nigdy nie będą wstawione. Pozwolił sobie na wstawienie pierwszej szyby, która została 
wybita. Półtora miesiąca po wstawieniu pierwszej  szyby zostały wybite kolejne dwie w związku 
z tym kolejnym ruchem będzie likwidacja przystanku. Zgodnie z przepisami z Zajączek do szkoły 
w Wilczkowie jest 2800 merów w związku z czym dowożenia wcale być nie musi i nie musi być 
przystanku.  Albo mieszkańcy zaczną dbać albo w ogóle tego nie będzie.  
 
Radny Robert Świtalski apelował do mieszkańców gminy, aby o wspólne dobro dbać. Jeżeli jest 
sytuacja, że ktoś w bezmyślny sposób dewastuje przystanek czy jakiekolwiek inne wspólne 
mienie, to nie stójcie bezczynnie tylko reagujcie w jakikolwiek sposób. Macie radnych, 
sołtysów, którzy są od tego, żeby o takich rzeczach wiedzieć. Nie róbmy takich rzeczy, że za 
chwilę nie będziemy mieć przystanków, potem latarni, bo ktoś wybije. Dbajmy o wspólne 
dobro. 
 
Nastepnie zapytał w jaki sposób będzie ograniczane zużycie prądu na terenie gminy w związku 
z proponowanymi przez Niemców zasadami ograniczania zużycia? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nie zamierza wprowadzać żadnych ograniczeń 
poza tymi, które już wprowadziliśmy, tj. instalując farmy fotowoltaiczne na jednostkach i 
świetlicach. Nie wyobraża sobie, aby były wprowadzane limity na jednostki typu szkoła mając 
fotowoltaikę na dachu. Jeśli będą jeszcze środki na przemianę energetyczną, o których się 
mówi, to w pierwszej kolejności wymieni wszystkie oświetlenia na lodowe, mniej 
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energochłonne. Ewentualnie będziemy jeszcze doczepiać panele fotowoltaiczne tam, gdzie już 
są wprowadzone, żeby nie zmieniać umów. Tam, gdzie nie ma fotowoltaiki w przyszłym roku 
mamy jeszcze zagwarantowaną cenę 0,30 zł. za kw. Musimy nauczyć się oszczędzać, ale z głową 
i mądrze.  
 
Radny Robert Świtalski zapytał ile jeszcze na terenie gminy zostało lamp sodowych do 
wymiany? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że zostały lampy w Edytach Wielkich, Rogiedlach , 
Bieniewie, Wolnicy, Gronowie, w sztukach to nie więcej niż 50%. 
 
Radny Robert Świtalski odnośnie regulacji czasu naświetlania powiedział, że widzi jak lampy 
świecą się godzinę przed zmrokiem i później jeszcze godzinę kiedy jest widno. 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że zwracał firmie uwagę. Montowane są tak zwane 
zegary czasowe i czujniki zmierzchowe jednak bezwładność pewna jest. Zegar nie chodzi 
idealnie jak zegar astronomiczny, ma swój rytm i co jakiś czas musi być poprawiany. Najgorszą 
porą roku jest jesień, gdy dzień się skraca i trudno jest wstrzelić się w godzinę zmierzchu. 
Zdarzają się też awarie i poprosił, aby je szybko zgłaszać. Zawsze dostaje monity, jak się lampy 
nie świecą, natomiast rzadko w przypadku jak świecą się niepotrzebnie w związku z czym 
zaapelował o czujność.   
 
Radny Robert Świtalski zapytał, czy zasadne byłoby podłączenie latarni w danej miejscowości 
pod fotowoltaikę zainstalowaną na świetlicach? Wówczas koszty by się znacznie zmniejszyły.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że przynajmniej po jakimś rocznym bilansie, jeżeli 
faktycznie okaże się, że pompy które zostały zamontowane w Ełdytach Wielkich, Wilczkowie 
czy w Bieniewie nie będą pobierały mocy, która zostanie wyprodukowana w świetlicach, to 
będziemy się zastanawiać jak tą energię wykorzystać tak, żeby zmniejszyć chociażby koszty 
oświetlenia. W Wilczkowie jest jedna lampa, która jest w tej chwili podłączona pod 
fotowoltaikę, natomiast poza Gronowem wszystkie świetlice, które mają fotowoltaikę są w 
ramach magazynu, czyli praktycznie prawie 80% energii, która jest produkowana w dzień jest 
do odzyskania w ciągu roku przez wszystkie urządzenia, które są na tych świetlicach. Jeśli 
zbilansujemy, że energii jest za dużo na pewno będziemy mogli ją wykorzystać w inny sposób.  
 
Radny Robert Świtalski zwrócił się z pytaniem do Dyrektor Zespołu Szkół w Lubominie oraz 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wilczkowi, czy szkoły w naszej gminie w jakikolwiek sposób 
chcą brać udział w protestach nauczycieli, które są przygotowywane przez Pana Sławomira 
Broniarza i jego związek? 
 
Dyrektor  Zespołu Szkół w Lubominie odpowiedziała, że nie mają jeszcze takiej wiedzy.  
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wilczkowie dodała, że związki zawodowe nie przysłały  
jeszcze takiej informacji.  
 
Radny Robert Świtalski powiedział, że liczymy na to, iż nauczyciele w naszej gminie będą 
zachowywać się godnie i służyć młodzieży w sposób w jaki zostały do tego powołane.   
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Wójt Gminy Andrzej Mazur dodał, że wszystkie podwyżki nauczycieli zawsze były 
wprowadzone 1 września, a w związku z tym samorząd był finansowany w 80% na 4 miesiące 
i w 50% albo mniej na pozostałe miesiące następnego roku.  Obecna władza wprowadza 
podwyżki w trakcie roku. Jak uczniów ubywa to środków finansowych jest mniej. Subwencja 
naliczanie jest na dziecko i podwyżka płac, która jest we wrześniu czy w kwietniu nie przekłada 
się na to, że ta liczba dzieci będzie taka sama w następnym roku szkolnym. W tej chwili 
dokładamy ponad 2.500.000,00 zł do szkół. Dodał, że nie mówi tego przeciwko nauczycielom 
tylko przeciwko tym, którzy chcą samorządy zlikwidować.   
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, ze został złożony wniosek na 
podłączenie oświetlenia w m. Rogiedle na tak zwanym ośrodku i wie, że został oddany do 
realizacji. Zapytała jak długo będzie to trwało? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej wiedzy, ale 
zorientuje się w temacie i postara się odpowiedzieć jak najszybciej.  
  
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka poinformowała, że w informacji o dotacji na realizację 
zadań publicznych na rok 2022 jest przyznana dotacja na wydarzenia kulturalne organizowane 
przez Stowarzyszenie „Nasze Marzenia”. Zapytała, ile jest przewidzianych tych wydarzeń?  
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska – Koźlik  odpowiedziała, że są to wydarzenia cykliczne 
organizowane przez to stowarzyszenie co rocznie. Kojarzy dwa wydarzenia organizowane w 
okresie jesienno – zimowym. 
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka powiedziała, że skoro jest to cykliczne, to wcześniej 
odbywały się trzy wydarzenia w miesiącach październik, listopad, grudzień.  
 
Sekretarz Gminy Joanna Karpińska – Koźlik  poinformowała, że nie ma pewności, iż zostało to 
powielone. Kojarzy dwa wydarzenia.  
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zwróciła się z pytaniem, czy są planowane do wykupu 
działki w Rogiedlach, które mieszkańcy użytkują jako ogródki? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że tak, ale w tej chwili nie powie czy wszystkie 
działki i na jakim jest to etapie. Większość jest już przygotowana do sprzedaży. Tam, gdzie są 
garaże trwają prace podziałowe celem późniejszej sprzedaży.   
 
Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka zapytała, czy wzięto pod uwagę fakt, że mieszkańcy, 
którzy użytkują działki zasilają swoje ogródki wodą ze stawu przeciwpożarowego? Czy 
uwzględniono to, aby mogli dalej z niego korzystać? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że nieużytek nie został przeznaczony do sprzedaży,  
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Radny Dariusz Krysik zabrał głos na temat drogi wojewódzkiej w Wilczkowie. Pan Wójt mówił, 
że będzie próbował z sąsiednimi gminami podejmować działania w tej sprawie. Czy coś się 
ruszyło w tej sprawie? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur odpowiedział, że nic się nie ruszyło. Droga nie dostała na razie 
żadnego dofinansowania. Uważa, że w tej chwili przy tych budżetach i wzroście kosztów 
wykonawców wszyscy czekają, nikt nie chce inwestować.   
 
Radny Dariusz Krysik zapytał, co z wnioskiem omawianym na ostatnim wspólnym posiedzeniu 
komisji w sprawie udzielenia bonifikaty przy wykupie lokalu mieszkalnego w Lubominie? 
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur poinformował, że projekt uchwały w tej sprawie zostanie 
przygotowana na kolejną sesję.  
 
Radny Robert Świtalski zwróci uwagę, że sala nie jest przygotowana do obrad rady gminy, gdyż 
nie ma ani godła ani flagi państwowej.  
 
Wójt Gminy Andrzej Mazur powiedział, że sala jest w trakcie remontu, nie ma nawet jeszcze 
oświetlenia. Była to jedyna sala z Internetem, aby móc zapewnić transmisje. Jest to sytuacja 
nadzwyczajna więc trudno, żeby w tej chwili kurzyć na godło czy flagę w związku z tym, że 
dzisiaj mamy sesję.  
 
 
 
Ad.11.Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 11 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 1:50:00 – 1:50:32). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Izabela Czaplicka dokonała zamknięcia 
XXXVIII Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
 
 
Protokolant:       Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Ilona Basałygo              Izabela Czaplicka 
 
 
 
 
 

 
 
 

 


